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PROTOKÓŁ Nr XXXVI/2014 
z posiedzenia Rady Miejskiej w Miastku 

z dnia 28 lutego 2014 roku 
 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Stan statutowy radnych   21 
Stan radnych obecnych na sesji             20 
Stan radnych nieobecnych na sesji    1 (radny p. Waldemar Żurawik) 
 
Ad/1 

Przewodniczący Rady p. Borowski o godz. 9:00 otworzył piętnaste posiedzenie Rady 
Miejskiej w Miastku VI kadencji w 2014 roku. Powitał radnych oraz zaproszonych gości, 
m.in. radnego Sejmiku Województwa Pomorskiego Pana Mirosława Batrucha, radnych Rady 
Powiatu, Burmistrza Miastka, Skarbnika Miastka, Sekretarza Miastka, radcę prawnego, 
naczelników Urzędu Miejskiego, dyrektorów zakładów i jednostek budżetowych, prezesów 
spółek komunalnych, dyrektorów placówek oświatowych, sołtysów i przewodniczących 
zarządów osiedli oraz wszystkich tych, których nie wymienił, a zaszczyciły swoją obecnością 
na dzisiejszym posiedzeniu Rady. 
 
Przewodniczący Rady p. Borowski sprawdził quorum. Podczas sprawdzania na stan statutowy 
21 radnych, w sali obrad sesji obecnych było 20 radnych, nieobecny 1 radny 
usprawiedliwiony. 
 
Przewodniczący Rady p. Borowski stwierdził, że dzisiejsze obrady sesji są prawomocne. 
 
Ad/2 
 
Przewodniczący Rady p. Borowski poinformował, że protokoły Nr XXXV/2014 z posiedzeń 
Rady Miejskiej w Miastku z dnia 31 stycznia 2014 roku został wyłożony w Biurze Rady.  
W terminie określonym w § 96 ust. 6 statutu Gminy Miastko, tj. do chwili rozpoczęcia obrad 
nie wpłynęły wnioski ani poprawki do uzupełnienia treści protokołu. 
W związku z powyższym Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek  -  kto  
z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu Nr XXXV/2014 z posiedzenia Rady 
Miejskiej w Miastku z dnia 31 stycznia 2014 roku?  
 
W wyniku jawnego głosowania protokół Nr XXXV/2014 z posiedzeń Rady Miejskiej  
w Miastku z dnia 31 stycznia 2014 roku został przyjęty jednogłośnie – „za” głosowało 20 
radnych.     
 
Ad/3 

Przewodniczący Rady p. Borowski poinformował, że porządek obrad dzisiejszej sesji został 
radnym przesłany – czy są uwagi do porządku obrad? 
Uwag ze strony radny do porządku obrad nie wniesiono. 
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Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu Nr XXXV/2014 z posiedzenia Rady Miejskiej w Miastku z dnia  
     31 stycznia 2014 roku. 
3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany – (druk nr 98/XV) . 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym – (druk nr 99/XV) . 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał i innych aktów oraz przyjęcie uchwał i innych aktów  
      w sprawach:  
   6.1. wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr 43 i 45, stanowiących własność Gminy     
          Miastko, na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej –  
          (druk nr 100/XV) ., 
   6.2. wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki nr 805/1, stanowiącej  
          własność Gminy Miastko – (druk nr 101/XV) . , 
   6.3. obciążenia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miastko służebnością gruntową  
          (dot. działki nr 832, położonej w obrębie Pasieka) – (druk nr 102/XV) , 
   6.4. wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy  – (druk nr 103/XV) , 
   6.5. ustanowienia służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej własność Gminy  
          Miastko oznaczonej numerem 567/1 – (druk nr 104/XV) , 
   6.6. określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  
          i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług     
          opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków  
          częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również tryb ich pobierania –  
          (druk nr 105/XV) . 
7. Sprawozdanie i prezentacja multimedialna z przeprowadzonej diagnozy lokalnych  
    zagrożeń społecznych – Miastko 2013.   
8. Ocena wykonania gminnych programów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków  
     i budowy przydomowych studni wierconych  – (druk nr 106/XV) . 
9. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje. 
10. Wolne wnioski, komunikaty i informacje. 
11. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Miastku.  
 
Ad/4 

Przewodniczący Rady p. Borowski  udzielił głosu Burmistrzowi Miastka. 

Burmistrz Miastka przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym,  
tj. od 30 stycznia 2014r. do 26 lutego 2014 r. (niniejsza informacja stanowi załącznik nr 1 
(druk nr 99/XV)  do protokołu).  Ponadto Burmistrz przedstawił informację dotyczącą 
działalności Spółki z o.o. Szpital Miejski w Miastku, m.in.: 
1. Kontrakt  medyczny z NFZ jest zrealizowany na bieżąco, nie ma żadnych przekroczeń 
terminów. 
2. Szpital jest zabezpieczony pod względem medycznym (nie występuje niedobór leków). 
3. Szpital ma pełną obsadę medyczną, pracuje bez żadnych zakłóceń. 
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4. Sytuacja finansowa szpitala jest pod kontrolą, nie ma problemów związanych z dostawami 
do szpitala. 
5. Trwają prace restrukturyzacyjne związane z dostosowaniem liczebności personelu do 
potrzeb szpitala. 
6. Występują pewne trudności w zakresie wzajemnych rozliczeń, wzajemnych należności,  
a dotyczą utrudniania dostępu Szpitala Miejskiego w Miastku do dokumentów źródłowych 
znajdujących się w Szpitalu Powiatu Bytowskiego. 
7. Apteka przy Szpitalu Miejskim w Miastku uzyskała wszelkie niezbędne pozwolenia, 
przeszła wszelkie odbiory. Na dzień dzisiejszy funkcjonuje zgodnie z przepisami prawa. 
 
Przewodniczący Rady p. Borowski zwrócił się do radnych z zapytaniem – czy są pytania do 
informacji złożonej przez Burmistrza Miastka? 
 
Radny p. Tadeusz Król zwrócił się o udzielenie odpowiedzi na piśmie wraz z załączeniem 
mapki,  w kwestii dotyczącej pkt 5 „W zakresie gospodarki nieruchomościami – najbliższe 
ogłoszone przetargi pkt 5. dnia 21 marca 2014 r. odbędzie się I nieograniczony przetarg ustny 
na sprzedaż, zabudowanych garażem stanowiącym nakłady obcej osoby, działek nr 106/6  
i 106/9 o łącznej powierzchni 58m2, położonych przy ul. 3 Maja, cena wywoławcza wraz  
z nakładami wynosi 18.000 zł netto”.    
Więcej chętnych do zabrania głosu w tym punkcie nie było. 

Ad/5  
Przewodniczący Rady p. Borowski poinformował, że w trybie §9 ust. 5 statutu Gminy 
Miastko na listę interpelujących nie wpisała się żadna osoba. W związku z powyższym 
zwrócił się do radnych o zadawanie pytań? 

Radna p. Danuta Karaśkiewicz zwróciła się z zapytaniem do Burmistrza Miastka – od 
miesiąca lipca w 2013r. w naszej gminie została wdrożona ustawa śmieciowa. Spora grupa 
mieszkańców gminy Miastko nie otrzymała pojemników na popiół, ponieważ błędnie 
wypełnili deklarację. W związku z powyższym – co można zrobić żeby osoby zainteresowane 
mogły otrzymać szybciej te pojemniki, niż jak zapewniano dopiero na nowy okres grzewczy?   
Radna prosi o udzielenie odpowiedzi na piśmie.  
Więcej chętnych do zabrania głosu w tym punkcie porządku obrad nie było. 
 
Przewodniczący Rady p. Borowski zamknął dyskusje dot. pkt. 5 porządku obrad. 
 
Ad/6   
 
Przewodniczący Rady p. Borowski zaprezentował projekty uchwał, jak poniżej: 
 
6.1. Uchwała Nr XV/130/2014 Rady Miejskiej w Miastku w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż działek nr 43 i 45, stanowiących własność Gminy Miastko, na poprawę warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej. 
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Komisja Rolnictwa Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska oraz Komisja 
Infrastruktury Technicznej projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.      
 
Przewodniczący Rady p. Borowski otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Przewodniczący Rady p. Borowski zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. Następnie 
poddał pod głosowanie wniosek – kto z Państwa radnych jest za przyjęciem w/w projektu 
uchwały? 
Podczas głosowania nad projektami uchwał w sali posiedzeń komisji obecnych było 20 
radnych.  
  
W wyniku jawnego głosowania uchwała Nr XV/130/2014 Rady Miejskiej w Miastku  
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr 43 i 45, stanowiących własność Gminy 
Miastko, na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej została 
podjęta jednogłośnie –„za” głosowało 20 radnych.  
 
6.2. Uchwała Nr XV/131/2014 Rady Miejskiej w Miastku w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż w drodze przetargu działki nr 805/1, stanowiącej własność Gminy Miastko. 
Komisja Rolnictwa Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska oraz Komisja 
Infrastruktury Technicznej projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.      
 
Przewodniczący Rady p. Borowski otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Przewodniczący Rady p. Borowski zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. Następnie 
poddał pod głosowanie wniosek – kto z Państwa radnych jest za przyjęciem w/w projektu 
uchwały? 
W wyniku jawnego głosowania uchwała Nr XV/131/2014 Rady Miejskiej w Miastku  
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki nr 805/1, stanowiącej 
własność Gminy Miastko została podjęta jednogłośnie –„za” głosowało 20 radnych 
 
6.3. Uchwała Nr XV/132/2014 Rady Miejskiej w Miastku w sprawie obciążenia 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miastko służebnością gruntową (dot. działki  
nr 832, położonej w obrębie Pasieka). 
Komisja Rolnictwa Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska oraz Komisja 
Infrastruktury Technicznej projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.      
 
Przewodniczący Rady p. Borowski otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Przewodniczący Rady p. Borowski zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. Następnie 
poddał pod głosowanie wniosek – kto z Państwa radnych jest za przyjęciem w/w projektu 
uchwały? 
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W wyniku jawnego głosowania uchwała Nr XV/132/2014 Rady Miejskiej w Miastku  
w sprawie obciążenia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miastko służebnością 
gruntową (dot. działki nr 832, położonej w obrębie Pasieka) została podjęta jednogłośnie –
„za” głosowało 20 radnych. 
 
6.4. Uchwała Nr XV/133/2014 Rady Miejskiej w Miastku w sprawie wyrażenia zgody na 
przedłużenie umów dzierżawy. 
Komisja Rolnictwa Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie.      
 
Przewodniczący Rady p. Borowski otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Przewodniczący Rady p. Borowski zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. Następnie 
poddał pod głosowanie wniosek – kto z Państwa radnych jest za przyjęciem w/w projektu 
uchwały? 
W wyniku jawnego głosowania uchwała Nr XV/133/2014 Rady Miejskiej w Miastku  
w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy została podjęta jednogłośnie –
„za” głosowało 20 radnych. 
 
6.5. Uchwała Nr XV/134/2014 Rady Miejskiej w Miastku w sprawie ustanowienia 
służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miastko oznaczonej 
numerem 567/1. 
Komisja Rolnictwa Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska oraz Komisja 
Infrastruktury Technicznej projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.      
 
Przewodniczący Rady p. Borowski otworzył dyskusję nad w/w projektem uchwały. 
 
Głos zabrał radny p. Józef Kobiec – zwrócił się z zapytaniem – kto pokrywa koszty tych 
przekształceń (tj. ustanowienia służebności) gmina czy osoby zainteresowane? 

Odpowiedzi udzielił naczelnik WGN p. Sikorski – koszty pokrywa ten, kto otrzymuje 
korzyści, tj. ten, na którego ustanawia się służebność. 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady p. Borowski zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. Następnie 
poddał pod głosowanie wniosek – kto z Państwa radnych jest za przyjęciem w/w projektu 
uchwały? 
W wyniku jawnego głosowania uchwała Nr XV/134/2014 Rady Miejskiej w Miastku  
w sprawie ustanowienia służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Miastko oznaczonej numerem 567/1 została podjęta jednogłośnie –„za” głosowało 
20 radnych. 
 
6.6. Uchwała Nr XV/135/2014 Rady Miejskiej w Miastku w sprawie określenia 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
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usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia z opłat, jak również tryb ich pobierania. 
Komisja Oświaty Kultury Zdrowia Sportu i Promocji w/w projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie. 
Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Przewodniczący Rady p. Borowski zamknął dyskusję nad w/w projektem uchwały. Następnie 
poddał pod głosowanie wniosek – kto z Państwa radnych jest za przyjęciem w/w projektu 
uchwały? 
W wyniku jawnego głosowania uchwała Nr XV/135/2014 Rady Miejskiej w Miastku  
w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również tryb ich pobierania została 
podjęta jednogłośnie –„za” głosowało 20 radnych. 
 
Przewodniczący Rady p. Borowski poinformował, że po wyczerpaniu porządku obrad 
przewidzianego dla pkt. 6 zamyka dyskusję nad w/w punktem.  
Następnie poinformował, że prelegenci do omówienia tematy dotyczącego pkt. 7 porządku 
obrad zostali zaproszeni na godz. 10:00. W związku z powyższym ogłasza przerwę  
w obradach sesji, która będzie trwać od godz. 9:35 do godz. 10:00. 
 
Ad/7 
 
Przewodniczący Rady p. Borowski o godz. 10:00 wznowił obrady Rady. Powitał przybyłych 
na obrady sesji przedstawicieli Centrum Rozwiązywania Problemów Społecznych, tj.: Panią    
Ritę Steczek  i Pana Tomasza Kulig. Następnie udzielił im głosu celem przedstawienia 
diagnozy lokalnych zagrożeń społecznych Miastko 2013. Niniejszy dokument stanowi 
załącznik do protokołu.   
W sali posiedzeń Rady Miejskiej w Miastku obecnych było 19 radnych. Radna p. Danuta 
Karaśkiewicz o godz. 10:00 opuściła posiedzenie Rady Miejskiej w Miastku. 

Przewodniczący Rady p. Borowski poinformował, że w Biurze Rady znajduje się do wglądu 
obszerny materiał przygotowany przez Centrum Rozwiązywania Problemów Społecznych,  
w wersji papierowej oraz elektronicznej. Następnie zwrócił się z zapytaniem – czy ktoś  
z obecnych na sali chciałby zabrać głos.    

Pani Urszula Zając przewodnicząca Miejsko-Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Miastku zwróciła się z zapytaniem – jak wygląda zagrożenie społeczne  
w gminie Miastko na tle innych gmin w Polsce? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Rita Steczek – patrząc na szereg wyszczególnionych 
w przedłożonym dokumencie problemów społecznych gminy, to na pierwszy plan wysuwa 
się bezrobocie, następnie zubożenie, problemy mieszkaniowe, kryzys rodziny. Alkoholizm 
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uplasował się na siódmym miejscu. Natomiast w innych gminach przeważnie na pierwszym 
miejscy jest bezrobocie, a alkoholizm na miejscu drugim. Teoretycznie, jeśli chodzi o tą 
diagnozę, to nie wydaje się, aby Miastko odbiegało od innych miejscowości. Optymistycznie 
przedstawia się to, że problem z narkotykami nie jest znaczny.  

Pan Tomasz Kulig w uzupełnieniu do wypowiedzi przedmówcy dodał, że w niektórych 
elementach świadomość ludzi w tej gminie jest nieco lepsza i nie ma się czego wstydzić. Jest 
przekonany, że to wynika z różnych oddziaływań profilaktycznych.      

Radny p. Muchowski zwrócił się z zapytaniem – jakie zagrożenia występują w rodzinach 
pełnych a jakie w rodzinach niepełnych? 

Pan Tomasz Kulig w odniesieniu do zapytania wyjaśnił, iż w przedstawionej diagnozie tym 
problemem się nie zajmowali, tj. nie było to diagnozowane, ale jest to ważny element, nad 
którym warto się pochylić. Jest przekonany, że z tego wynika wiele problemów w życiu 
człowieka.  

Radna Danuta Augustyniak zwróciła się z zapytaniem – jaka grupa naszej młodzieży, a jaka 
ilość osób dorosłych procentowo była objęta tymi badaniami? 

Pan Tomasz Kulig w odniesieniu do zapytania wyjaśnił, iż te dane podane są w szerokiej 
publikacji, która została państwu przedłożona. Natomiast, jeśli chodzi o młodzież, to objęte 
tymi badaniami były szkoły podstawowe, gimnazja i szkoły ponadpodstawowe.  

Pani Rita Steczek w odniesieniu do wypowiedzi przedmówcy dodała, że jeśli chodzi o 
ankiety, to było badanych 70 osób dorosłych na terenie miasta, 30 punktów sprzedaży. 
Natomiast jeżeli chodzi o szkoły, to te dane zawarte są przedłożonych materiałach. 

Pani Urszula Zająć przewodnicząca Miejsko-Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych poinformowała, że ankiety z przeprowadzonej diagnozy są do wglądu  
w MGKRPA w Miastku.    
Więcej chętnych do zabrania głosu w tym punkcie porządku obrad nie było. 

Przewodniczący Rady p. Borowski podziękował przedstawicielom Centrum Rozwiązywania 
Problemów Społecznych, tj.: Pani Ricie Steczek oraz Panu Tomaszowi Kulig za 
zaprezentowanie diagnozy lokalnych zagrożeń społecznych Miastko 2013. Następnie zamknął 
dyskusję nad pkt. 7 porządku obrad. 

Ad/8 

Przewodniczący Rady p. Borowski udzielił głosu naczelnikowi Wydziału Infrastruktury 
Technicznej UM w Miastku. 

Pani Izabela Klasa  naczelnik Wydziału Infrastruktury Technicznej UM w Miastku 
przedstawiła informację w zakresie „Oceny wykonania gminnych programów budowy 
przydomowych studni wierconych. Niniejszą informację stanowi załącznik do protokołu. W 
uzupełnieniu do przedłożonej informacji dodała, iż cztery wnioski zostały złożone, z czego 
dwa wnioski są w realizacji. Jeden wniosek dotyczy miejscowości Lubkowo. Koszt 
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przedsięwzięcia ogółem opiewa na kwotę 35.493,84 zł, z czego dofinansowanie gminy będzie 
wynosiło 28.395,07 zł. Drugi wniosek jest zrealizowany, dotyczy miejscowości Świerzno. 
Cała wartość zadania opiewa na kwotę 31.000,55 zł., z czego dofinansowanie gminy będzie 
wynosiło 24.800,44 zł. Pozostają dwa wnioski oczekujące na realizację w bieżącym roku.  
Te dwa wnioski dotyczą miejscowości Wałdowa. 

Radny p. Kwaśniewski nadmienił, iż jest problem bo w budżecie gminy nie ma środków 
finansowych na realizację tego typu przedsięwzięć. Na dzień dzisiejszy jest taka sytuacja,  
że każde środki „wolne” są na bieżąco zagospodarowywane. Może dojść do takiej sytuacji,  
że petenci będą składać wnioski a będzie brak środków finansowych na ich realizację.  
W związku z powyższym zapytał, jakie jest stanowisko Burmistrza w tej sprawie?             

Radny p. Kosno powiedział, że ma podobne wątpliwości co radny p. Kwaśniewski. Chodzi 
oto, że w budżecie gminy jest określona kwota, która nie zabezpiecza środków na te projekty. 
Problem osady leśnej w Dretyniu, gdzie mieszkaniec złożył wniosek o budowę studni 
przydomowej. W związku z powyższym zapytanie do Burmistrza – jak widzi rozwiązanie 
tego problemu?  

Burmistrz Miastka w odniesieniu do zapytań radnych wyjaśnił, iż na pewno zastanowimy się 
nad rozwiązaniem problemu, tj. nad zabezpieczeniem środków finansowych na ten cel. 
Pozytywne przykłady, które są za nami one wskazują, że koniecznym jest zabezpieczenie 
środków finansowych na realizację kolejnych wniosków. W dniu dzisiejszym nie potrafi 
przedstawić dokładnego rozwiązania poza zobowiązaniem, że zastanowimy się i postaramy 
się znaleźć zabezpieczenie finansowe na realizacje tych projektów, bo rozwiązuje to problem 
dostawy wody. Burmistrz podkreślił, i ż na pewno zastanowimy się i postaramy się znaleźć 
środki finansowe na kolejne wnioski, które są złożone.    

Więcej pytań ze strony radnych do przedstawionej informacji nie było. 

Pan Aleksander Sikorski naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami UM  
w Miastku przedstawił informację w zakresie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 
Niniejsza informacja stanowi załącznik do protokołu).   
Pytań ze strony radnych do przedstawionej informacji nie było. 

Przewodniczący Rady Borowski zamknął dyskusję nad pkt. 8 porządku obrad. 
 
Ad/9 

Przewodniczący Rady p. Borowski poinformował, iż na dzisiejszej sesji nikt  
z radnych nie złożył interpelacji. W okresie międzysesyjnym również nie wpłynęły 
interpelacje. Wobec powyższego zamyka dyskusję nad pkt. 9 porządku obrad. 

Ad/10 

Przewodniczący Rady p. Borowski poinformował, że na jego ręce wpłynął projekt stanowiska 
Rady Miejskiej w Miastku w sprawie niepokojących i tragicznych wydarzeń na Ukrainie. 
Następnie zaprezentował treść w/w stanowiska: 
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„STANOWISKO 
Rady Miejskiej w Miastku 
z dnia 28 lutego 2014 roku 

 
w sprawie niepokojących i tragicznych wydarzeń na Ukrainie 
 

Gmina Miastko – to wielokulturowa społeczność Polaków, Kaszubów, ludności 
pochodzenia ukraińskiego i niemieckiego od lat stanowiących jeden trwały element, jeden 
organizm, jedną wspólnotę samorządową. 

Gdy dzieje się coś złego rodzinom, najbliższym, przyjaciołom i znajomym 
mieszkańców naszej społeczności, coś co napawa nas ogromnym niepokojem i niesie za sobą 
śmiertelne żniwo, Rada Miejska w Miastku nie może pozostać obojętna. 

Stojąc w obliczu ostatnich tragicznych wydarzeń na Ukrainie, wyrażamy swoje 
zdecydowane poparcie dla demokratycznych dążeń narodu ukraińskiego. 

Uważamy, że wolnościowe i europejskie dążenia narodu ukraińskiego mogą się 
spełnić tylko na drodze porozumienia i pokojowego dialogu, który uwzględniał będzie 
suwerenność, integralność i demokratyczne aspiracje narodu ukraińskiego. 

Wierzymy, że pokojowa droga demokratycznych przemian, polityczna mądrość  
i odpowiedzialność zarówno elit politycznych Ukrainy jak i jej całego społeczeństwa 
zapewnią trwały rozwój Państwa Ukraińskiego”.   
   
Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem – czy ktoś z radnych chciałby wnieść 
poprawki do odczytanego stanowiska? 
Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Przewodniczący Rady p. Borowski poddał pod głosowanie wniosek – kto z Państwa radnych 
jest za przyjęciem zaprezentowanego stanowiska? 

W wyniku jawnego głosowania zaprezentowane stanowisko Rady Miejskiej w Miastku  
w sprawie niepokojących i tragicznych wydarzeń na Ukrainie zostało przyjęte jednogłośnie 
– „za” głosowało 19 radnych – podczas głosowania w sali posiedzeń Rady Miejskiej  
w Miastku obecnych było 19 radnych.   
Więcej chętnych do zabrania głosu w tym punkcie porządku obrad nie było. 

Ad/11 

Przewodniczący Rady p. Borowski o godz. 11:00 zakończył obrady sesji: 
„Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam piętnaste posiedzenie Rady Miejskiej  
w Miastku VI kadencji”.   

Protokolant:                                                                                         Przewodniczący 
Longina Jankowska                                                                          Rady Miejskiej w Miastku 
                                                                                                             Tomasz Borowski   
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